
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-01-23, § 2 

 
 Tid: 23 januari 2007 kl 16.30 – 17.25 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 31 januari 2007 
  

 
 
Mikael Söderlund   Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande 
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande 
Tord Bergstedt (m) 
Anders Broberg (kd) 
Annika Davidsson (m) 
Berthold Gustavsson (m) 
Anna Johansson (m) 
Torhild Lamo (v) 
Jimmy Lindgren (s) 
Mats Lindqvist (mp) 
Inge-Britt Lundin (fp) 
Jan Valeskog (s) 
Annika Ödebrink (s) 

 
Ersättare 

 Bo Arkelsten (m) 
Lars Bengtson (m) 
Adnan Bozkurt (s) 
Christoffer Kuckowski (m)  
Anna Lund (m) 
Anna Manhag (m) 
Datevig Mardirossian Lönn (m) 
Åsa Nilsson Söderström (fp) 
Milly Namiro Darlson (s) 
Lars Randerz (s) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Kajsa Stenfelt (v) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Magdalena Bosson samt nämndsekreterarna Hans Engstrand och Åse 
Geschwind. Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Henrik 
Christiansson, Barbro Collin, Göran Gahm och Marita Söderqvist samt 
borgarrådssekreterarna från roteln Ylva Lageson och Magnus Thulin. 
 
Ordföranden Mikael Söderlund (s) hälsade samtliga välkomna till trafik- och 
renhållningsnämndens första sammanträde. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 
följande: 
 
1. Översyn av städningen i Stockholms stadsdelar av ledamoten Jan Valeskog (s). 
2. Översyn av omfattningen av subventionerna av s k miljöbilar inför återinförandet 

av miljöavgifterna i Stockholm av ledamoten Jan Valeskog (s). 
3. Centralbron kan bli park av ledamoten Mats Lindqvist (mp). 
4. Uppdrag från kommunstyrelsen om hälsoproblem med dubbäck av ledamoten 

Mats Lindqvist (mp). 
5. Vägar för gående/cyklister vid Sabbatsbergsbygget av ledamoten Anders Broberg 

(kd). 
 
Beslut 
 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret 
för beredning. 
 
 
Fråga om trafiksituationen vid Bogårdsvägen i Gubbängen   
---------------------------------------------------------------------- 
 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) informerade om trafiksituationen vid Bogårdsvägen i 
Gubbängen och påtalade trafikproblem, som bör åtgärdas. 
 
 
Beslut 
 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
Information om kommande utbildningsdagar m m för trafik- och renhållningsnämnden



  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------
    
En promemoria daterad 22 januari 2007 med information om kommande 
utbildningsdagar för trafik- och renhållningsnämnden m m - bl a utbildningsdag den 9 
februari 2007, frukostseminarier den 23 februari, 23 mars, 13 april och 27 april 2007 
samt studieresa den 5-7 september 2007 - hade utdelats. Av promemorian framgick att 
mer information om utbildningsdagarna kommer att lämnas. 
 
Beslut 
 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om skiftesmiddag för nämnden 
----------------------------------------------------- 
 
Ordföranden Mikael Söderlund (s) informerade om och hälsade välkommen till en 
kommande skiftesmiddag för nämnden den 25 januari 2007 kl 18.30 i Wenner-Gren 
Center. 
 
Beslut 
 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om trafik och parkering vid Skärholmsplan 
------------------------------------------------------------------- 
 
Avdelningscheferna Göran Gahm och Erik Andersson vid trafikkontoret informerade 
om trafik och parkering vid Skärholmsplan . 
 
Beslut 
 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Studiebesök om klottersanering i Helsingfors 
------------------------------------------------------ 
 
Ordföranden Mikael Söderlund (s) anmälde att han och vice ordföranden Mirja Räihä 
Järvinen (s) planerar ett besök i Helsingfors för studium av klottersanering. 
 
Beslut 
 
Trafik- och renhållningsnämnden godkände anmälan. 
 
 
 
 
 
 
Information om upphandling av parkeringsövervakningen 
--------------------------------------------------------------------- 



  

 
En informationsbroschyr om förestående upphandling av parkeringsövervakningen, 
daterad 4 december 2006, hade utdelats. 
 
Beslut 
 
Trafik- och renhållningsnämnden lade broschyren utan kommentar till handlingarna. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


